

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

petere Italiam decreuerat, iunctam sibi Nau-
 porti ac Tergestis confinio; pars in Macedo-
 niam se effuderat; pars suis sedibus praesidio
 esse destinauerat. porro maxima duobus Bato-
 nibus ac Pinneti ducibus auctoritas erat. 5
 Omnibus autem Pannoniis non disciplinae tan-
 tummodo, sed linguae quoque notitia Roma-
 nae; plerisque etiam litterarum usus familiaris
 animorum erat exercitatio. Itaque, hercules,
 nulla unquam natio tam mature consilio belli
 bellum iunxit, ac decreta patrauit. oppressi ci- 6
 ues Romani, trucidati negotiatores, magnus
 vexillatorum numerus ad internecionem, ea
 in regione, quae plurimum ab imperatore ab-
 erat, casus; occupata armis Macedonia; omnia
 & omnibus locis igni ferroque vastata: quin
 tantus etiam huius belli metus fuit, ut stabili-
 lem illum, & obfirmatum tantorum bellorum
 experientia, Caesaris Augusti animum quate-
 ret atque terreret.

CAP. CXI. Habitu itaque delectus, re- I
 vocatus undique & omnis veteranus, viri femi-
 naeque ex censu libertinum coactae dare mili-
 tem. audita in senatu vox Principis, *decimo*
die, ni caueretur, posse hostem in urbis Romae
venire conspectum. Senatorum equitumque
 Romanorum exactae ad id bellum operae pos-
 sinta. Omnia haec frustra praeparassemus, 2
 nisi, qui illa regeret, fuisset. itaque, ut praesi-
 dium ultimum, respublica ab Augusto ducebat

F 4

popo